

Members' Milestones

會員里程碑

The contents here are based on submissions from members. If you wish to share your latest news and movements, please submit one to two photos along with captions of no more than 50 words to: magazine@hkiod.com.

內容根據會員所提供的資料。歡迎會員通知本會您的最新動態。來稿請包括1至2張照片及不多於50字的文字描述至magazine@hkiod.com。



Dr Kelvin Wong
黃天祐博士

The Government appoints Dr Kelvin Wong, our Immediate Past Chairman, as a new member of the Financial Reporting Council (FRC). The appointment commenced on 1 December 2015, and will expire on 30 November 2017.

香港特別行政區委任本會前任主席黃天祐博士為財務匯報局新成員。上述任命已由2015年12月1日開始，直到2017年11月30日。



Dr David Wong, Mr Mohan Datwani
黃友嘉博士，高朗先生



The following members of the Institute have been appointed to the membership of the Protection of Wages on Insolvency Fund Board (PWIFB):-

- Dr David Wong, Deputy Chairman of Council (re-appointed Chairman of PWIFB)
- Mr Mohan Datwani, Fellow

The PWIFB membership took effect from 1 April 2016.

本會會員獲委任破產欠薪保障基金委員會(PWIFB)成員，名單如下：

- 黃友嘉博士(理事會副主席)(再度獲委任PWIFB主席)
 - 高朗先生(資深會員)
- 委員會任期由2016年4月1日起。



Dr Leonard Chan
陳新國博士

The Shipping Research Centre of The Hong Kong Polytechnic University appoints Dr Leonard Chan, Council Member, HKIoD, as an assessor after he met the requirements under the Recognition of Prior Learning mechanism for the Import and Export Industry.

香港理工大學航運研究中心委任本會理事陳新國博士為「過往資歷認可 - 進出口業」的評核員。



Mr Leo, Ming-Yan Lo
盧銘恩先生

Mr Leo, Ming-Yan Lo, Co-Founder and Director of Crowe Horwath (HK) Consulting & Valuation Limited and a Fellow of HKIoD, was recognised as Excellent Young Achiever at the Royal Institution of Chartered Surveyors Awards.

本會會員，國富浩華(香港)諮詢評估有限公司聯合始創人兼董事盧銘恩先生，獲特許測量師協會頒發Young Achiever大獎。



Ms Wendy Law, Mr Will Lam
羅穎怡小姐，林知譽先生

Our Member Mr Will Lam, Executive Director of High Fashion International Limited, married Ms Wendy Law. The wedding ceremony took place on 2 January 2016.

本會會員，達利國際集團有限公司執行董事林知譽先生與羅穎怡小姐共諧連理。婚禮在2016年1月2日舉行。



Ir Edmund Leung, Mr Tang Kam Tim
梁廣灝工程師，鄧錦添先生

Ir Edmund Leung and Mr Tang Kam Tim (third and fourth from right), Deputy Chairman and Fellow of HKIoD, were presenters at the CAPITAL Outstanding Enterprise Awards 2016 ceremony

本會副主席梁廣灝工程師(右三)和資深會員鄧錦添先生(右四)為2016年資本傑出企業成就獎擔任頒獎嘉賓。



Mr Barkis Ip
葉劍能先生

Barkis Ip, Fellow of the Institute and Managing Director of BCMS(HK) Ltd was interviewed by Hong Kong Economic Journal. Mr Yip gave his view on how Hong Kong has become a target for overseas buyers looking for acquisition on targets in key areas.

本會資深會員，BCMS執行董事葉劍能先生接受《信報》訪問。葉先生暢談何以香港成為海外買家尋找收購目標和重點企業的地區。



Ms Diana David
黛安寧女士

Our Fellow Ms Diana David was appointed to the board of DaVinci Labs Ltd, a Hong Kong and Taiwan based robotics learning company.

本會資深會員黛安寧女士最近獲DaVinci Labs Ltd委任為董事局成員。DaVinci Labs Ltd在香港及台灣均有業務，是一家利用機器人為教學平台的公司。



Mr Jerry Lee Sui Hung, Mrs Clarine Yiu Lee
李穗雄先生，李姚業興女士

Mrs Clarine Yiu Lee, former Senior Projects Manager of HKIoD, with husband Jerry Lee Sui Hung welcomed new-born daughter. Congratulations! Clarine was the Institute's part-time intern for two years when studying at the University of Hong Kong. After her graduation with First- class Honour, she worked for HKIoD for over 10 years.

本會前高級項目經理李姚業興女士與夫婿李穗雄先生迎接新生女兒李沛恩。本會謹此祝賀。在就讀香港大學期間她於本會充當實習生近兩年，取得一級榮譽畢業後她加入本會並任職超過十年。

IN 懷念 MEMORY

To the following Members / Members' relatives who left us, the Institute would like to extend our deepest condolences to their families:

致下列辭世的會員 / 會員親屬，本會向他們的家人致以深切慰問：

Mrs Chan Shea Shun Lan 陳余舜蘭夫人

In memory of Mrs Chan Shea Shun Lan, mother of Dr Leonard Chan, Council Member of HKIoD.

懷念本會理事陳新國之母親陳余舜蘭夫人

Mrs Cheng Ngai Shek Hing (1918-2016) 鄭魏碩卿女士

In memory of Mrs Cheng Ngai Shek Hing, mother of Dr Moses Cheng GBS OBE JP, Founding Chairman of HKIoD.

懷念本會創會主席鄭慕智博士之母親鄭魏碩卿女士

Mr Tso Kai Sum (1931-2015) 曹榮森先生

In memory of Mr Tso Kai Sum, Fellow of HKIoD.

懷念本會資深會員曹榮森先生

Dr Deric Daniel Waters, ISO, BBS (1920-2016) 華德斯博士

In memory of Dr Deric Daniel Waters, ISO, BBS, husband of Mrs Vera Waters, Fellow of HKIoD.



懷念本會資深會員華慧娜女士之丈夫華德斯博士

▲ Dr Waters was Speaker at our luncheon meeting.
▲ 華德斯博士擔任我們午餐演講會的演講嘉賓。